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Närvarande 

Ledamöter: vice ordförande Margareta Lilliestråle, FA 

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Tjänstemän: avdelningschef  Anna-Lena Christensson Österberg 

enhetschef  Håkan Wiegandt §8  

 

Meddelat frånvaro:   Agnetha Mbuyamba RBU 

Urban Fernquist, SRF 

   Pia Nyström,  Attention Stockholms stad 

   Douglas Sagell,  RSMH 

   Anita Hjelmberg Frisk, enhetschef 

 

Inte meddelat frånvaro:  Åsa Borgström, NHR 

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, kl. 13.30-

14.30.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Margareta Lilliestråle öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med Anne-Louise Larsson-Kapp 

justera dagens protokoll.  
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§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104,  

2009-02-05.  Margareta Lilliestråle har dessförinnan fått protokollet via e-post och 

kunnat lämna synpunkter. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2008-12-11 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6.  

 Anna-Lena, informerade om ärendet, att ansöka tillstånd att driva verksamhet 

enligt 7kap 1§ SoL. Ärendet togs inte upp i handikapprådet, då det avser lokalbyte 

och inte inverkar på verksamheten. 

Handikapprådet undrar om det i de nya lokalerna finns handikapptoaletter  

Håkan Wiegandt, som besökt lokalerna sa att han förutsätter att tillgänglighet för 

alla har beaktats vid ombyggnaden.   

 

Anna-Lena, informerade vidare om ansökan om bidrag för att förstärka 

kompetensen bland personal som i sitt arbete kommer i kontakt med personer med 

psykiskt sjukdom eller psykisk funktionsnedsättning.  Av de medel som sökts har 

hälften beviljats, 6 mkr. En arbetsgrupp med tre representanter från berörda 

stadsdelar, Ekerö kommun och landstingets psykiatri arbetar nu med förslag på hur 

de beviljade medlen ska användas.  

 

Anna-Lena, informerade om vart i stadsdelen det finns tillgängliga vallokaler inför 

valet till Europaparlamentet och folkomröstningar i Stockholms stad.  

Handikapprådet hade ingen att erinra i ärendet.  

 

Anna-Lena, informerade vidare om årsberättelsen, där stadsdelen hade ett totalt 

överskott om cirka 40 mkr. Där äldreomsorgen har största överskottet, vilket är ett 

resultat av att de medel för år 2008 som tilldelats beräknas på 2006 års 

befolkningsstatistik. Sedan beräkningen gjorts har antalet äldre minskat med ca 

7%  

Socialtjänsten har uppnått nämndens och kommunfullmäktiges mål, med undantag  

av, jobbtorget och att ta ut hyresdelar av de boende i gruppbostaden för 

gemensamhetslokalerna. Förvaltningen avvaktar de 40 tal ärenden som Hässelby-

Vällingby har i hyresnämnden i samma fråga. 

 

Anna-Lena, berättade också om att Lotsen som numer drivs av RSMH där 

inriktningen är att nå yngre deltagare. Förvaltningen har därför inlett en diskussion 

om ett projekt i samverkan med äldreomsorgen och landstingets psykiatri för att 

göra en satsning på de äldre som besöker Lotsen. Detta kommer även att tas upp i 

pensionärsrådet. 
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§ 7 

Anna-Lena, tar med frågan om assistentomkostnad, LASS med enhetschef för 

personer med funktionsnedsättning.  

 

 

 

§ 8.  

Håkan Wiegandt, informerade om genomlysning som pågår på socialpsykiatriska 

enheten beträffande valfrihetssystemet som ska införas från den 1 januari 2010 

och om det pågående arbetet med aktivitetsplanen inför konkurrensutsättning.  

Handikapprådet frågade om förvaltningen sökt tränings-och försökslägenheter. 

Håkan Wiegandt, informerade om att det i stadsdelen finns tre lägenheter.  

 

§ 9.  

Övriga frågor 

Assistentomkostnad, LASS, frågan tar Anna-Lena med enhetschef för personer 

med funktionsnedsättning, se §7. 

 

Barn som far illa. Rådet uppmärksammade frågan med anledning av en artikel  

i SvD, dag som denna. Där det framkommit att socialtjänsten i Stockholm bryter 

mot lagen. Östermalms stadsdelsförvaltning ingår dock inte. Diskussioner fördes 

om förfaringssättet vid anmälningar till socialtjänsten.  

 

Anna-Lena, bad rådet diskutera rutiner och vad som ska gälla när många deltagare 

uteblir från mötet.   

 

Protokoll från kommunstyrelsens handikappsråds möte, från den 17 december  

delges vi kommande utskick.   

 

Rådet hade en fråga hur förskolan gör då de uppmärksammas att ett barn har en 

syn-eller hörselnedsättning. I båda fallen tar förskolans personal kontakt med 

föräldrarna som i sin tur kontaktar sitt  BVC. Det är sedan via BVC som remiss 

kan skrivas för syn- och hörselundersökning 

 

 

 

§ 10. Avslutning  

Margareta Lilliestråle tackade alla närvarande och avslutade mötet. 


